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Zápis č. 19/2022, číslo jednací: SE/1310/2022 

z jednání zastupitelstva města Sázava, které se uskutečnilo 

dne 20. 6. 2022 od 17:00 hodin ve Společenském domě 

 

Tento zápis není doslovným záznamem průběhu jednání.  

Zápis zachycuje přítomné osoby, předložené návrhy, výsledky hlasování a přijatá usnesení. 

Přítomni: Mgr. Hana Albrechtová, Bohumila Boušková, Mgr. Vladimír Dvořák, MVDr. Tomáš 

Fiala, Ing. Ivan Koldcsiter, Mgr. Zdena Kotzotová, Mgr. Monika Pospíšilová, Ing. Pavel 

Prchal, Roman Schneider, Petr Šibrava, Monika Šimůnková, Vlasta Tichá, Radek Tupý, Ing. 

Bohuslav Vtípil 

Omluveni: Josef Režný 

Pracovníci městského úřadu: Pavlína Drahotová, Blanka Kvaková 

Tajemník: Ing. Luděk Škvor 

Zapisovatel: Adéla Vosáhlová 

Ověřovatelé: Monika Šimůnková, Roman Schneider 

Program jednání: 

1 - Zahájení, organizační záležitosti, změna jednacího řádu – zrušení návrhové komise 

2 - Kontrola úkolů z minulých jednání  

3 - Stanovení počtu členů zastupitelstva města pro příští volební období  

4 - Zpráva o činnosti rady města  

5 - Účetní závěrka města za rok 2021  

6 - Závěrečný účet města Sázava za rok 2021  

7 - Poskytnutí neinvestiční dotace pro Posázaví o.p.s.  

8 - Rozpočtové opatření č. 8 k rozpočtu města na rok 2022  

9 - Prodej pozemků p.č. 689/13 a 683/7 v kat. území Černé Budy  

10 - Prodej pozemku p.č. 20 v kat. území Dojetřice  

11 - Prodej části pozemku p.č. 136/2 v kat. území Černé Budy  

12 - Prodej části pozemků p.č. 1845/6, p.č. 1848 v kat. území Sázava a p.č. 452 v kat. území 

Dojetřice  

13 - Smlouva o zřízení práva stavby a služebnosti pozemku k užívání DČOV (obecná 

předloha).  

14 - Požární řád města Sázava  

15 - Určení neuvolněných členů zastupitelstva obce, kteří jsou oprávněni k přijímání projevu 

vůle snoubenců vstoupit do manželství  

16 - Zástupce města na valné hromadě VHS a.s. Vrchlice Maleč  
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17 - Zpráva o činnosti kontrolního výboru  

18 - Diskuse zastupitelů a občanů  

 

 1 - Zahájení, organizační záležitosti, změna jednacího řádu – zrušení návrhové komise   

Důvodová zpráva:  

Zahájení, organizační záležitosti, schválení programu jednání, určení ověřovatelů. 

Je navrženo zrušení institutu návrhové komise, který není prakticky využíván. K tomu je 

nutná úprava jednacího řádu, viz příloha. 

 Přílohy:  

Příloha č. 1: 

JEDNACI_RAD_ZASTUPITELSTVA_MESTA_SAZAVY_navrh_do_ZM_2022_06_20.pdf 

  

 

Diskuze: Starosta Mgr. Dvořák přivítal přítomné a zahájil 19. jednání Zastupitelstva města 

Sázava v 17:00 hodin. Prohlásil, že jednání zastupitelstva bylo řádně svoláno a vyhlášeno, 

konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny členů zastupitelstva. Omluven je Josef Režný. 

Jako ověřovatelé zápisu byli určeni Roman Schneider a Monika Šimůnková. Zápis z 

posledního jednání byl zkontrolován a ověřovateli podepsán.  

 

Starosta předložil návrh předsedy kontrolního výboru na zařazení bodu: Zpráva o činnosti 

kontrolního výboru.  

usnesení č. 1/1 

Zastupitelstvo města 

 s c h v a l u j e  

Zastupitelstvo města schvaluje rozšíření jednání o další bod: Zpráva o činnosti kontrolního 

výboru. 

Hlasování: Pro: 13, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 1/2 

Zastupitelstvo města 

 s c h v a l u j e  

Zastupitelstvo města schvaluje navržený program jednání. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 1/3 

Zastupitelstvo města 

 s c h v a l u j e  
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Zastupitelstvo města Sázava města schvaluje změnu jednacího řádu zastupitelstva. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

 

 2 - Kontrola úkolů z minulých jednání   

Důvodová zpráva:  

Kontrola úkolů z minulých jednání. 

Diskuze: Ing. Koldsciter: 

- navrhuje kontrolu úkolů zapsaných v systému 

 

UKOL-ZM-0045 --- / 17 / 3 / --- Oprava elektroinstalace v mateřské škole  

- B. Kvaková uvedla, že je hotová revize, byly odstraněny závady, ve spolupráci s paní 

ředitelkou bude zpracován projekt na celkovou opravu do konce roku 2022 

 

 

UKOL-ZM-0004 89 / 21 / 8 / 4 Přechod pro chodce OD Žabka  

- zařazeno do dnešního jednání do bodu - zpráva o činnosti rady města  

 

 

UKOL-ZM-0015 131 / 2 / 12 / 7 Užívání znaku a vlajky města  

- R. Tupý uvedl, že je připravena grafika, chybí dodání dokumentů  

- termín do konce září  

 

UKOL-ZM-0014 132 / 2 / 12 / 8 Možnosti využití kamery pro přenosy jednání ZM  

- R. Tupý uvedl, že vypracované podklady předal, další postup již nebyl nikde uveden 

 

 

usnesení č. 2/1 

Zastupitelstvo města 

 b e r e n a v ě d o m í  

Zastupitelstvo města bere na vědomí postup plnění úkolů z minulých jednání. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

 

 3 - Stanovení počtu členů zastupitelstva města pro příští volební období   
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Důvodová zpráva:  

Podle ustanovení § 67 zákona o obcích počet členů zastupitelstva obce na každé volební 

období stanoví zastupitelstvo obce nejpozději do 85 dnů přede dnem voleb do zastupitelstev 

v obcích. 

  

 

Diskuze: Ing. Škvor předložil informace k stanovení počtu zastupitelů, viz důvodová zpráva.  

usnesení č. 3/1 

Zastupitelstvo města 

 s t a n o v u j e  

Zastupitelstvo města Sázava v souladu s § 67 a § 68 Zákona č. 128/2000 Sb. stanovuje  

počet  

členů zastupitelstva města Sázava pro volební období 2022 - 2026 na 15. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

 

 4 - Zpráva o činnosti rady města   

Důvodová zpráva:  

Zpráva o činnosti rady města 

Diskuze: Starosta předložil prezentaci, ve které shrnul činnost rady města od posledního 

jednání zastupitelstva. Informoval o právě probíhajících akcích, např. nový přechod pro 

chodce v Pražské ulici, opravy komunikací, setkání s ukrajinskými občany atd.  

usnesení č. 4/1 

Zastupitelstvo města 

 b e r e n a v ě d o m í  

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti rady města. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

 

 5 - Účetní závěrka města za rok 2021   

Důvodová zpráva:  

Postup schvalování je upraven vyhláškou Ministerstva financí 220/2013 Sb., o požadavcích 

na schvalování účetních závěrek některých vybraných  

účetních jednotek.  

  

 

Diskuze: Ing. Škvor předložil účetní závěrku, viz důvodová zpráva.  
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usnesení č. 5/1 

Zastupitelstvo města 

 s c h v a l u j e  

Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku včetně výsledku hospodaření města za účetní 

období 2021 sestavenou ke dni 31. 12. 2021. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

 

 6 - Závěrečný účet města Sázava za rok 2021   

Důvodová zpráva:  

 

Závěrečný účet je projednáván zastupitelstvem města na základě §17 zákona č. 250/2000 

Sb., v platném znění. 

  

 

Diskuze: Ing. Škvor předložil závěrečný účet města, viz důvodová zpráva.  

usnesení č. 6/1 

Zastupitelstvo města 

 s c h v a l u j e  

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření projednání závěrečného účtu města za rok 2021 

souhlasem s celoročním hospodařením bez výhrad. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

 

 7 - Poskytnutí neinvestiční dotace pro Posázaví o.p.s.   

Důvodová zpráva:  

Posázaví o.p.s. požádalo o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 165 935 Kč. Dotace bude 

použita na vydání brožury Poznáváme Posázaví, 

vydání brožury Sázava, natočení videospotu pro Facebook a Instagram o atraktivitách města 

Sázavy a zajištění reklamy videospotů v on-line prostoru. 

  

 

Diskuze: Ing. Škvor předložil informace o neinvestiční dotaci, viz důvodová zpráva.  

 

Odchod: P. Šibrava 17:41, příchod 17:44.  

usnesení č. 7/1 

Zastupitelstvo města 
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 s c h v a l u j e  

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace pro Posázaví o.p.s. ve výši 

165 935 Kč. 

Hlasování: Pro: 13, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 1  

 

usnesení č. 7/2 

Zastupitelstvo města 

 s c h v a l u j e  

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace s 

Posázaví o.p.s. ve znění dle přílohy. 

Hlasování: Pro: 13, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 1  

 

 

 8 - Rozpočtové opatření č. 8 k rozpočtu města na rok 2022   

Důvodová zpráva:  

Rozpočtové opatření je předkládáno v souladu s §16 zák. 250/2000 Sb. Závaznými ukazateli 

rozpočtu jsou třídy  

rozpočtové skladby. Komentujeme informace o změnách paragrafů nad 40 tis. Kč oproti 

rozpočtovému opatření č. 4 k rozpočtu na rok 2022 schválenému zastupitelstvem dne 14. 3. 

2022. 

  

 

Diskuze: Ing. Škvor předložil rozpočtové opatření, viz důvodová zpráva.  

usnesení č. 8/1 

Zastupitelstvo města 

 s c h v a l u j e  

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 8 k rozpočtu města na rok 2022. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

 

 9 - Prodej pozemků p.č. 689/13 a 683/7 v kat. území Černé Budy   

Důvodová zpráva:  

xxxxxxxxxxxxxxxx podala žádost o prodej pozemků ve vlastnictví města p.č. 683/7 (238 m2, 

ostatní plocha) a p.č. 689/13 (326 m2, ostatní plocha v kat. území Černé Budy. xxxxxxxxx 

vlastní sousední pozemek p.č. 690/1, kde dokončuje stavbu distribučního skladu léčiv. Na 

těchto pozemcích mají zájem vybudovat relaxační park pro budoucí zaměstnance. Souhlasí 

s cenou 2460 Kč/m2 (t.j. celkem 1 387 440 Kč). 
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Diskuze: P. Drahotová předložila žádost, viz důvodová zpráva.  

usnesení č. 9/1 

Zastupitelstvo města 

 s c h v a l u j e  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků p.č. 683/7 (238 m2, ostatní plocha) a p.č. 

689/13 (326 m2, ostatní plocha) v kat. území Černé Budy ve vlastnictví města za cenu 2460 

Kč/m2 (t.j. celkem 1 387 440 Kč) a podmínky, že veškeré náklady spojené s převodem hradí 

kupující (kupní smlouva, vklad do katastru nemovitostí). 

 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

 

 10 - Prodej pozemku p.č. 20 v kat. území Dojetřice   

Důvodová zpráva:  

Paní xxxxxxx podala žádost o prodej pozemku p.č. 20 v kat. území Dojetřice (ostatní plocha, 

531 m2). Tento pozemek mají dlouhodobě zaplocen k nemovitosti č.p. 26 (zdědila po svém 

otci) a užívají ho jako zahradu u RD. Souhlasí s cenou dle znaleckého posudku 552Kč/m2.  

  

 

Diskuze: P. Drahotová předložila žádost, viz důvodová zpráva.  

usnesení č. 10/1 

Zastupitelstvo města 

 s c h v a l u j e  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 20 v kat. území Dojetřice (výměra 531 

m2, druh pozemku - ostatní plocha) za cenu 552Kč/m2 (tj. celkem 293 112 Kč) a podmínky, 

že veškeré náklady spojené s převodem hradí kupující (kupní smlouva, vklad do katastru 

nemovitostí). 

 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

 

 11 - Prodej části pozemku p.č. 136/2 v kat. území Černé Budy   

Důvodová zpráva:  

Pan Kocourek podal žádost o prodej části pozemku p.č. 136/2 v kat. území Černé Budy 

(druh pozemku ovocný sad, výměra 90 m2) z důvodu zpřístupnění zadní části pozemku p.č. 

136/4 v kat. území Černé Budy, který vlastní. Na základě jednání s VHS Vrchlice-Maleč a.s. 

byl pozemek oddělen tak, aby vodovodní řad A13-PE 150 a kanalizační stoka A5 - kamenina 

DN 300 včetně ochranného pásma zůstaly na pozemku ve vlastnictví města. 
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Diskuze: P. Drahotová předložila žádost, viz důvodová zpráva.  

usnesení č. 11/1 

Zastupitelstvo města 

 s c h v a l u j e  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p.č. 136/2 v kat. území Černé Budy 

(druh pozemku ovocný sad) o výměře 93 m2 (dle geometrického plánu č. 1184-155/2022 díl 

"a") za cenu dle znaleckého posudku 1600Kč/m2 (celkem 148 000Kč) a podmínky, že 

veškeré náklady spojené s převodem hradí kupující (geometrický plán, kupní smlouva, vklad 

do katastru nemovitostí). 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

 

 12 - Prodej části pozemků p.č. 1845/6, p.č. 1848 v kat. území Sázava a p.č. 452 v kat. 

území Dojetřice   

Důvodová zpráva:  

Správa železnic, státní organizace podala žádost o prodej části pozemků p.č. 1845/6 (druh 

pozemku - ostatní plocha, výměra 137 m2) a p.č. 1848 (druh pozemku - ostatní plocha, 

výměra 83 m2) v kat. území Sázava a části pozemku p.č. 452 (druh pozemku - ostatní 

plocha, výměra 45 m2) v kat. území Dojetřice. Na těchto pozemcích se nachází těleso dráhy 

Ledečko - Čerčany a sdělovací kabelové trasy. Jelikož prostředky na výkup pozemků jsou 

hrazeny ze Státního fondu dopravní infrastruktury, musí být kupní cena stanovena na 

základě znaleckého posudku v souladu s platnou vyhláškou o oceňování a zákona o státním 

podniku. Dle znaleckého posudku č. 5792-24/2022 byla stanovena kupní cena 185 440Kč 

(670Kč/m2). 

  

 

Diskuze: P. Drahotová předložila žádost, viz důvodová zpráva.  

usnesení č. 12/1 

Zastupitelstvo města 

 s c h v a l u j e  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemků p.č. 1845/6 (druh pozemku - ostatní 

plocha, dle GP č. 1374-184/2021 pozemek p.č. 1845/8, výměra 137 m2), p.č. 1848 (druh 

pozemku - ostatní plocha, dle GP č. 1374-184/2021 pozemek p.č. 1848/7, výměra 83 m2) v 

kat. území Sázava a část pozemku p.č. 452 (druh pozemku - ostatní plocha, dle GP č. 229-

184/2021 pozemek p.č. 452/2, výměra 45 m2) na kterých je umístěno těleso dráhy Ledečko - 

Čerčany a sdělovací kabelové trasy za kupní cenu stanovenou na základě znaleckého 

posudku a to 185 440 Kč . Veškeré náklady spojené s převodem hradí kupující (geometrický 

plán, kupní smlouvu a vklad do katastru nemovitostí). 

 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  
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 13 - Smlouva o zřízení práva stavby a služebnosti pozemku k užívání DČOV (obecná 

předloha).   

Důvodová zpráva:  

Město Sázava obdrželo rozhodnutí č. 1210700009 o poskytnutí finančních prostředků ze 

Státního fondu životního prostředí ČR ohledně akce: „Domovní čistírny odpadních vod v 

místních částech města Sázava-Čeřenice, Dojetřice - soustava DČOV“, které jsou 

podmíněny smlouvami o zřízení práva stavby a zřízením služebnosti pozemku k užívání 

DČOV. 

  

 

Diskuze: P. Drahotová předložila žádost, viz důvodová zpráva.  

usnesení č. 13/1 

Zastupitelstvo města 

 s c h v a l u j e  

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření smluv o zřízení práva stavby a služebnosti pozemku 

k užívání DČOV (obecná předloha). 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

 

 14 - Požární řád města Sázava   

Důvodová zpráva:  

Platný požární řád města Sázava z roku 2015 již není aktuální a v souladu současnou právní 

úpravou. Zastupitelstvu je proto předložena ke schválení Obecně závazná vyhláška města 

Sázava, Požární řád města Sázava, vypracovaná dle vzoru a v souladu s právním 

posouzením Odboru veřejné správy, dozoru a kontroly Ministerstva vnitra ČR. 

 Přílohy:  

Příloha č. 1: OZV_2022_01_Pozarni_rad_Sazava_navrh_do_ZM.pdf 

  

 

Diskuze: Ing. Škvor předložil ke schválení požární řád, viz důvodová zpráva.  

usnesení č. 14/1 

Zastupitelstvo města 

 s c h v a l u j e  

Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhláška města Sázava, Požární řád 

města Sázava. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  
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 15 - Určení neuvolněných členů zastupitelstva obce, kteří jsou oprávněni k přijímání projevu 

vůle snoubenců vstoupit do manželství   

Důvodová zpráva:  

Určení neuvolněných členů zastupitelstva obce, kteří jsou oprávněni k  

přijímání projevu vůle snoubenců. 

Diskuze: Ing. Škvor předložil návrh, viz důvodová zpráva.  

usnesení č. 15/1 

Zastupitelstvo města 

 určilo  

Zastupitelstvo města určuje k přijímání projevu vůle snoubenců vstoupit do manželství paní 

Moniku Šimůnkovou. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

 

 16 - Zástupce města na valné hromadě VHS a.s. Vrchlice Maleč   

Důvodová zpráva:  

Rada města navrhla, aby na valné hromadě  

VHS Vrchlice - Maleč zastupovali město Sázava starosta Mgr. Vladimír Dvořák a 

místostarostka Mgr. Monika Pospíšilová. 

Diskuze: Ing. Škvor předložil žádost, viz důvodová zpráva.  

usnesení č. 16/1 

Zastupitelstvo města 

 j m e n u j e  

Zastupitelstvo města jmenuje Mgr. Vladimíra Dvořáka jako zástupce na valnou hromadu 

VHS Vrchlice Maleč a.s. 

Zastupitelstvo města jmenuje Mgr. Moniku Pospíšilovou jako náhradníka zástupce na valnou 

hromadu VHS Vrchlice Maleč a.s. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

 

 17 - Zpráva o činnosti kontrolního výboru   

Důvodová zpráva:  

P. Šibrava informoval o činnosti kontrolního výboru, viz příloha 

Diskuze: - informoval o jednotlivých zápisech z jednání kontrolního výboru (KV). 

Zastupitelům byly přeposlány jako podklad k jednání.  
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Informoval, že se nejedná o právní rozbor. Kontrolní výbor se zabýval rozborem veřejných 

zakázek na objektu Průmyslová 356, Sázava a kontrolou plnění úkolů z rady města za rok 

2021. KV kritizuje postup zadávání zakázky jako nesprávný. Předsedovi kontrolního výboru 

je umožněn přístup do evidence úkolů rady města, navrhuje provést úpravy, které by vedly k 

vyšší přehlednosti a dohledatelnosti plnění úkolů. Uvedl, že v předchozích letech nebyla 

prováděna kontrola usnesení a úkolů kontrolní výborem. B. Boušková uvedla, že kontrolní 

výbor v předchozích letech pracoval v rámci všech možností, jejich činnost byla omezena z 

důvodu covidu.  

Kontrolní výbor má v plánu se zabývat kontrolou veřejné zakázky na radary Dojetřicích.  

Ing. Koldcsiter: 

- prohlásil, že při kontrole veřejných zakázek KV překročil své pravomoci dané zákonem o 

obcích, podle § 119 je pravomocí kontrolního výboru kontrolovat plnění usnesení 

zastupitelstva a rady města a dále též dodržování právních předpisů městským úřadem a 

ostatním výbory. K dalším kontrolním úkolům potřebuje KV pověření zastupitelstva, které 

nemá.  

Se závěry KV ohledně veřejných zakázek na rekonstrukci objektu Průmyslová 356 

nesouhlasí s tím, že postup při zadávání zakázky byl v souladu se zákonem. 

 

Starosta: 

- uvedl, že v rámci rady města je nastaven systém zadávání a plnění úkolů, se kterým jsou 

radní v tuto chvíli spokojeni, kontrola úkolů probíhá na každém jednání rady města. Uvedl, že 

žádný zákon neurčuje úpravu vedení jednání rady města.  

- navrhuje přenechat případnou úpravu zápisů z jednání rady města či evidence úkolů na 

nové volební období 

 

 

 

Odchod Mgr. Albrechtová 18:08, příchod 18:10.  

usnesení č. 17/1 

Zastupitelstvo města 

 b e r e n a v ě d o m í  

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti kontrolního výboru. 

Hlasování: Pro: 13, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0  

 

 

 18 - Diskuse zastupitelů a občanů   

Diskuze: MVDr. Fiala: 

- informoval o výši příjmů města z hazardu, navrhuje zakázat provoz výherních hracích 

přístrojů na území města. Žádá radní o přípravu podkladů. 
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Ing. Vtípil: 

- navrhuje výrazné omezení, případně úplný zákaz hazardu ve městě  

 

P. Šibrava: 

- navrhuje peníze z hazardu využít na odpadové hospodářství  

 

Starosta: 

- uvedl, že radní připraví na další jednání zastupitelstva podklady o možnostech regulace 

hazardu ve městě 

 

Mgr. Kotzotová: 

- souhlasí se zákazem automatů na území města. 

- informovala o problému se žvýkáním nikotinových sáčků dětmi 

 

Ing. Koldcsiter: 

- navrhuje, aby se finanční prostředky vložily také do prevence závislosti na hazardu 

 

Ing. Škvor: 

- doporučuje případnou regulaci hazardu velmi důkladně uvážit. Názory odborníků na 

prospěšnost úplného zákazu jsou nejednotné, a finanční výpadek příjmů rozpočtu města 

více než 3 mil. Kč ročně je významný.  

Zákaz či jiná regulace hazardu by musely mít formu obecně závazné vyhlášky. 

 

M. Šimůnková: 

- žádá o možnost navýšení platebních bankomatů ve městě. B. Kvaková uvedla, že 

opětovně zašle dotaz, v minulých letech byl další bankomat zamítnut.  

 

B. Boušková: 

- předložila žádost občanů, kteří navrhují vyvážet komunální odpad v létě každý týden, v 

zimě 1x za 14 dní. B. Kvaková uvedla, že při této změně by došlo k významnému navýšení 

již tak velmi vysokých nákladů.  

 

Mgr. Albrechtová: 

- žádá o opravu poničené lavičky ve Slunečné ulici. B. Kvaková uvedla, že lavička se již 

opravuje 
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Diskuze občanů: 

- p. Hetman žádá o úpravu, případně vybudování sběrného místa na odpad u domu č. p. 

305, B. Kvaková uvedla, že ve vlastnictví města jsou jen kontejnery na tříděný odpad. V 

těchto místech není vhodný městský pozemek, kde by mohlo být sběrné místo. Navrhuje 

tedy jednání o umístnění kontejnerů na jiné vhodné místo přímo na místě.  

 

Odchod P. Šibrava 19:09, příchod 19:13 

 

veřejnost: 

- žádá informace o vybudování vodovodu a kanalizace Bělokozlech. P. Drahotová uvedla, že 

v současné době je vydáno územní rozhodnutí o umístění stavby na stavbu ČOV a 

kanalizace v Bělokozlech. U vodovodu dochází ke zdržení, protože na základě provedeného 

hydrogeologického posudku bylo zjištěno, že stávající zdroj vody je nedostačující a v 

důsledku tohoto zjištění je nutno zajistit budoucí kapacitně vyhovující zdroj pitné vody. 

Následně bude zadáno zpracování projektové dokumentace pro vodovod Bělokozly.  

 

 

Y. Hetmanová: 

- informovala o koncertu v kulturní síni U Martina, který si připravili ukrajinští občané, jako 

poděkování za pomoc, poděkovala tímto B. Bouškové za účast, která se zúčastnila jako 

jediný zástupce města  

usnesení č. 18/1 

Zastupitelstvo města 

 b e r e n a v ě d o m í  

Zastupitelstvo města bere na vědomí závěry z diskuse. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 18/2 

Zastupitelstvo města 

 u k l á d á  

Zastupitelstvo města ukládá radě města připravit na další jednání zastupitelstva podklady k 

možnostem regulace hazardu ve městě. 

Hlasování: Pro: 13, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0  

 

 

 

 

 



  14/18 

 

 

 

Roman Schneider, v. r.                                                   Monika Šimůnková, v. r.  

ověřovatel zápisu                                                             ověřovatel zápisu  

 

 

 

 

 

 

Mgr. Vladimír Dvořák, v. r.  

starosta 

 

 

  

Mgr. Monika Pospíšilová, v. r.  

              místostarostka 

 

  

 

Jednání bylo ukončeno v 18:00 hodin 

Zápis byl vyhotoven 23. června 2022  

 

 

 

 

 

Usnesení z jednání zastupitelstva č. 19/2022 

města Sázava, které se uskutečnilo dne 20. 6. 2022 

 

usnesení č. 406/19/1/1/2022 

Zastupitelstvo města schvaluje rozšíření jednání o další bod: Zpráva o činnosti kontrolního 

výboru. 

Hlasování: Pro: 13, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 407/19/1/2/2022 

Zastupitelstvo města schvaluje navržený program jednání. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  
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usnesení č. 408/19/1/3/2022 

Zastupitelstvo města Sázava města schvaluje změnu jednacího řádu zastupitelstva. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 409/19/2/1/2022 

Zastupitelstvo města bere na vědomí postup plnění úkolů z minulých jednání. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 410/19/3/1/2022 

Zastupitelstvo města Sázava v souladu s § 67 a § 68 Zákona č. 128/2000 Sb. stanovuje  

počet  

členů zastupitelstva města Sázava pro volební období 2022 - 2026 na 15. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 411/19/4/1/2022 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti rady města. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 412/19/5/1/2022 

Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku včetně výsledku hospodaření města za účetní 

období 2021 sestavenou ke dni 31. 12. 2021. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 413/19/6/1/2022 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření projednání závěrečného účtu města za rok 2021 

souhlasem s celoročním hospodařením bez výhrad. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 414/19/7/1/2022 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí neinvestiční dotace pro Posázaví o.p.s. ve výši 

165 935 Kč. 

Hlasování: Pro: 13, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 1  

 

usnesení č. 415/19/7/2/2022 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace s 

Posázaví o.p.s. ve znění dle přílohy. 
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Hlasování: Pro: 13, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 1  

 

usnesení č. 416/19/8/1/2022 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 8 k rozpočtu města na rok 2022. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 417/19/9/1/2022 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků p.č. 683/7 (238 m2, ostatní plocha) a p.č. 

689/13 (326 m2, ostatní plocha) v kat. území Černé Budy ve vlastnictví města za cenu 2460 

Kč/m2 (t.j. celkem 1 387 440 Kč) a podmínky, že veškeré náklady spojené s převodem hradí 

kupující (kupní smlouva, vklad do katastru nemovitostí). 

 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 418/19/10/1/2022 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 20 v kat. území Dojetřice (výměra 531 

m2, druh pozemku - ostatní plocha) za cenu 552Kč/m2 (tj. celkem 293 112 Kč) a podmínky, 

že veškeré náklady spojené s převodem hradí kupující (kupní smlouva, vklad do katastru 

nemovitostí). 

 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 419/19/11/1/2022 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p.č. 136/2 v kat. území Černé Budy 

(druh pozemku ovocný sad) o výměře 93 m2 (dle geometrického plánu č. 1184-155/2022 díl 

"a") za cenu dle znaleckého posudku 1600Kč/m2 (celkem 148 000Kč) a podmínky, že 

veškeré náklady spojené s převodem hradí kupující (geometrický plán, kupní smlouva, vklad 

do katastru nemovitostí). 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 420/19/12/1/2022 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemků p.č. 1845/6 (druh pozemku - ostatní 

plocha, dle GP č. 1374-184/2021 pozemek p.č. 1845/8, výměra 137 m2), p.č. 1848 (druh 

pozemku - ostatní plocha, dle GP č. 1374-184/2021 pozemek p.č. 1848/7, výměra 83 m2) v 

kat. území Sázava a část pozemku p.č. 452 (druh pozemku - ostatní plocha, dle GP č. 229-

184/2021 pozemek p.č. 452/2, výměra 45 m2) na kterých je umístěno těleso dráhy Ledečko - 

Čerčany a sdělovací kabelové trasy za kupní cenu stanovenou na základě znaleckého 

posudku a to 185 440 Kč . Veškeré náklady spojené s převodem hradí kupující (geometrický 

plán, kupní smlouvu a vklad do katastru nemovitostí). 

 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  
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usnesení č. 421/19/13/1/2022 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření smluv o zřízení práva stavby a služebnosti pozemku 

k užívání DČOV (obecná předloha). 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 422/19/14/1/2022 

Zastupitelstvo města schvaluje Obecně závaznou vyhláška města Sázava, Požární řád 

města Sázava. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 423/19/15/1/2022 

Zastupitelstvo města určuje k přijímání projevu vůle snoubenců vstoupit do manželství paní 

Moniku Šimůnkovou. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 424/19/16/1/2022 

Zastupitelstvo města jmenuje Mgr. Vladimíra Dvořáka jako zástupce na valnou hromadu 

VHS Vrchlice Maleč a.s. 

Zastupitelstvo města jmenuje Mgr. Moniku Pospíšilovou jako náhradníka zástupce na valnou 

hromadu VHS Vrchlice Maleč a.s. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 425/19/17/1/2022 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti kontrolního výboru. 

Hlasování: Pro: 13, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 426/19/18/1/2022 

Zastupitelstvo města bere na vědomí závěry z diskuse. 

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0  

 

usnesení č. 427/19/18/2/2022 

Zastupitelstvo města ukládá radě města připravit na další jednání zastupitelstva podklady k 

možnostem regulace hazardu ve městě. 

Hlasování: Pro: 13, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0  
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Mgr. Vladimír Dvořák, v. r.  

starosta 

 

 

  

Mgr. Monika Pospíšilová, v. r.  

             místostarostka 

 

  

 


